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A playful peek into the homes of poorly dinosaurs 'What if a dinosaur catches the flu?
Does he whimper and whine in between each Atchoo?' Most certainly not! Dinosaurs
get lots of juice and rest . They use hankies, take their medicine and are well-behaved
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at the doctor's! Brimming with humour and familiar antics, here is a playful peek into
the homes of poorly dinosaur children and their parents. Mark Teague uses a variety of
perspectives in his dramatic, full-page pictures of tyrannosaurus rexes, triceratopses,
and pteranodons.
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评论

恐龙也害怕看医生，把擦鼻涕的纸到处乱扔，不肯好好吃药，让顺顺学习恐龙如何生病
后好好休息。#20180413
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好书，三岁女儿一生病就要我陪她读这本书，而且很快就会背英文书名。

-----------------------------
这个恐龙怎么做系列还是蛮可爱的。恐龙生病了会不会像小宝宝一样折腾呀？不会，他
们乖乖吃药，慢慢就好起来了

-----------------------------
画的都是不错，但我一直对这个系列和David
No系列对各种捣蛋行为的充分展示及其对小朋友的“诱导”效应抱有...疑问...
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记录和孩子一起的亲子阅读
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